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Z a k lj u č c i  
s 9. sjednice ŠO, 11.07.2022. 

 

 

Nazočni članovi Školskog odbora: Ivan Bubić, Hrvoje Đurak, Jelena Čeko, Igor Naglić, 

Krešimir Sočković. 

Nenazočni članovi Školskog odbora: Ivana Pikić Jugović i Tibor Komar. 

Ostali članovi: Milivoj Magerl, ravnatelj 

Zapisnik vodi Ivan Bubić, član Školskog odbora. 

 

 

Na sjednici je predložen slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Kadrovska pitanja – zapošljavanje po Natječaju objavljenom 27.5.2022.-4.6.2022. 

na HZZ i Web stranici škole 

3. Polugodišnji financijski izvještaj od 1.1.2022. do 30.06.2022. 

4. Odluka o ostvarivanju i korištenju vlastitih prihoda 

5. Ponude za radove zbog prenamjene unutrašnjeg prostora škole i potrebe za novim 

učionicama, davanje suglasnosti Školskog odbora 

6. Izvještaj Gradskog ureda za obrazovanje sport i mlade na upit Školskog odbora 

7. Razno 

 

Ad. 1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

Zapisnik s prethodne 8. sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 2. Kadrovska pitanja – zapošljavanje po Natječaju objavljenom 27.5.2022. - 

4.6.2022. na HZZ i Web stranici škole 

Članovi Školskog odbora iz pokazane dokumentacije zaključuju da se za mjesto 

spremačice prijavilo 6 osoba, na razgovor je došlo 3, a na mjesto nastavnika/ce biologije su se 

prijavila 2 kandidata te je na razgovor došla 1 kandidatkinja.  

Članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju zaposlenja: 

- Martina Lazar, spremačica, neodređeno 

- Blaženka Kos Lazar, spremačica, određeno 

- Anamarija Jagić, nastavnica biologije, nepuno, neodređeno. 



 

Ad. 3. Polugodišnji financijski izvještaj od 1.1.2022. do 30.06.2022. 

Članovi Školskog odbora primili su pisani materijal uz poziv.  

Polugodišnji financijski izvještaj jednoglasno je usvojen. 

 

Ad. 4. Odluka o ostvarivanju i korištenju vlastitih prihoda 

Članovi Školskog odbora primili su pisani materijal uz poziv.  

Ostvareni vlastiti prihodi od najma školskog prostora i opreme, prodaje školskog lista, 

prodaje sekundarnih sirovina – baterija, prodaje proizvoda učeničke zadruge, namjenske i 

nenamjenske donacije koristit će se za: 

1. Rashode za materijal i energiju nastalih davanjem u najam 

prostora i opreme – do 30 % 

2. Rashodi za usluge nastali davanjem u zakup prostora i opreme – 

do 30 % 

3. Rashodi za nabavu nefinancijske imovine uključujući i rashode za 

dodatna ulaganja u nefinancijskoj imovini – do 20 % 

4. Ostali ostvareni vlastiti prihodi – do 20 %  

Odluka o ostvarivanju i korištenju vlastitih prihoda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 5. Ponude za radove zbog prenamjene unutrašnjeg prostora škole i potrebe za 

novim učionicama, davanje suglasnosti Školskog odbora 

Za izgradnju nove učionice i prenamjenu postojeće učionice dobivene su 3 ponude 

(PRIM d.o.o.; Grinmonting d.o.o.; Soboslikar i Ličilac 70.018,75 kn) i za parkete u novoj 

učionici dobivene su 3 ponude (TREND PARKET; Glazure-Božić j.d.o.o.; THERMOPRESS 

d.o.o.). 

Ravnatelj obavještava Školski odbor kako će se isto izvršiti sanacijau parketa u dvorani. 

Zaključak je donesen jednoglasno te se prihvaćaju ponude od firmi PRIM-ad d.o.o. i TREND 

PARKET vl. Ivan Kovačević. 

 

Ad. 6. Izvještaj Gradskog ureda za obrazovanje sport i mlade na upit Školskog odbora 

Gradski ured dostavio je svoje odgovore Školskom odboru na pitanja Vijeća roditelja o: 

• pitanje suglasnosti produženog boravka za treće razrede 

• neodržavanje prostora škole  

• dotrajalost parketa u školskoj dvorani 

• pitanje energetske obnove zgrade 

• pitanje građanskog odgoja u školi 

• problematika nedostataka edukacijskog rehabilitatora  

Predsjednik čita odgovore gradskog ureda i pojašnjava kako se produženi boravak rješava 

dogradnjom nove i prenamjenom postojeće učionice; vezano uz neodržavanje prostora škole 



zapošljavaju se dvije nove spremačice; parket bi se trebao riješiti do početka iduće školske 

godine; energetska obnova zgrade nije razriješena; za pitanje građanskog odgoja Škola će biti 

u pilot projektu u godini 2022./2023. Vezano uz nedostatak edukacijskog rehabilitatora, Škola 

traži isto, a često se zahtjev odbija. Škola će i dalje nastaviti sa zahtjevima prema Gradu. 

 

Ad. 7. Razno 

Pitanje objave zapisnika sjednica ŠO. Članovi Školskog odbora složili su se kako će dodatno 

provjeriti smije li se zapisnik u punom obliku postaviti na stranicu Škole ili bi se određeni 

dijelovi morali izuzeti zbog zaštite podataka pa da se u tom slučaju postavi u skraćenom obliku 

– u obliku zaključaka. 

 

 

Zapisnik sastavio: Ivan Bubić 

 

Predsjednik Školskog odbora: Igor Naglić, prof. 


